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        ROMÂNIA 

  JUDEŢUL   TIMIŞ 

 COMUNA   ŞTIUCA 

CONSILIUL  LOCAL 
 

 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 21 noiembrie   2013, cu prilejul  

şedinţei  ordinare  a Consiliului  local  al comunei Ştiuca 
 

 

 

În  baza  dispoziţiei  primarului   comunei  Ştiuca   nr.86/2013  a  fost convocată  

şedinţa   ordinară  a  consiliului  local. 

La  şedinţa ordinară  a  consiliului  local   participă  dl.Vasile Bejera, primarul 

comunei   şi   dl. Benzar Vasile, inspector specialitate. 

Se face apelul  nominal  al consilierilor prezenţi la  şedinţa  ordinară a 

consiliului local : sunt  prezenţi  9  consilieri   iar  absenţi sunt  consilierii:  Bilan 

Vasile şi  Bejera  Ştefan. 

 Procesul verbal al şedinţei anterioare,  prin  grija  secretarului consiliului,  a 

fost  pus la  dispoziţia  domnilor consilieri locali.  Domnii consilieri  sunt  consultaţi  

dacă sunt de acord cu procesul verbal redactat  pentru  şedinţa  anterioară. Procesul-

verbal  este aprobat în unanimitate  de  domnii consilieri prezenţi la  şedinţă. 

Ordinea  de zi  al  şedinţei ordinare  este  prezentată  de preşedintele de şedinţă, 

dl. Miloş  Jim - Tores.   

 Ordinea de zi  propusă  este  următoarea : 

1. Aprobarea  rectificării   bugetului  local al comunei Ştiuca pe anul  2013; 

2. Aprobarea   Regulamentului   cu  privire la organizarea păşunatului si 

exploatarea  pajiştilor si a păşunilor pe  teritoriul  administrativ   al 

comunei ŞTIUCA; 

3. Aprobarea  redistribuirii  unor  ajutoare  alimentare. 

 

Ordinea  de   zi  este  aprobată  în unanimitate de către  domnii consilieri 

prezenţi la  şedinţă. 

Domnul consilier  Miloş  Jim - Tores,  preşedintele  de şedinţă,  preia  

conducerea  şedinţei ordinare.    

 

 

 



Proces - verbal al  şedinţei  CL   din  21.11.2013 

2 

 

Punctul 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării   

bugetului  local al comunei Ştiuca pe anul  2013; 

Domnul  Benzar Vasile, contabil, prezintă referatul şi proiectul de hotărâre  

privind necesitatea rectificării bugetului local al comunei Ştiuca  pe anul 2013. Dl. 

primar   susţine  proiectul de hotărâre, accesată  rectificare  este  pozitivă  în valoare  

de  82,10 mii lei.  Sumele respective  sunt  repartizate în principal după cum urmează : 

121,60 mii lei pentru  salubritate,  - 18,50 mii lei pentru transporturi   şi -21,00 mii lei 

pentru   învăţământ. Tot în  intervenţia sa domnul primar arată că  banii ce  veneau de 

la ministere în anul 2013  au fost  amânaţi pentru anul viitor astfel că rămânem cu 

restanţe  la achitarea  investiţiilor realizate anterior. Nu  vor  fi  probleme la  achitarea  

salariilor pentru  salariaţii instituţiei  şi asistenţii  persoane cu handicap.  După aceste 

precizări  domnul   preşedinte  de şedinţă constată  că nu  sunt    intervenţii  din  parte  

consilierilor  şi  supune la vot proiectul de hotărâre.  Cu  9  voturi, în unanimitate,   se 

aprobă  Hotărârea  nr. 35  privind  aprobarea   bugetului  local  rectificat  al comunei 

Ştiuca pe anul  2013. 

 

Punctul  2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea 

Regulamentului   cu  privire  la  organizarea păşunatului  si exploatarea  pajiştilor si 

a păşunilor pe  teritoriul  administrativ   al comunei ŞTIUCA.  

La  acest punct al ordinii de  zi domnul secretar al comunei Ştiuca, domnul 

Marian Dincă  prezintă  faptul că regulamentul respectiv  a fost conceput în corelaţie 

cu actele normative  care reglementează  domeniul respectiv   şi  pentru  a fi  uşor de 

aplicat  la articolele  în care  sunt  prevăzute interdicţii sunt  trecute  măsurile 

contravenţionale  care se vor aplica.  Acest regulament  poate  fi  perfecţionat dar 

numai  atunci  când  se  va  aplica în perioada următoare.  Domnul primar, Vasile 

Bejera, prezintă referatul şi proiectul de  hotărâre. Precizează  că în general oierii au 

înţeles că nu pot  să  păşuneze animalele numai pe  suprafeţele  din contractele de 

închiriere.  Domnii consilieri încep  discuţi  între ei privitoare  la  încălcarea 

proprietăţii private  de către crescătorii de animale. Domnilor consilieri le este  

precizat faptul   că orice pagubă  poate fi revendicată pe  linie civilă. Domnul 

preşedinte  de şedinţă,   Miloş  Jim - Tores,  doreşte  ca măcar jumătate  din prevederile  

regulamentului   să fie respectate de  oieri  şi s-ar  realiza un mare progres. Domnul 

consilier Braşoveanu Ionuţ doreşte  ca fiecare crescător de animale  să primească un 

regulament pentru a fii în cunoştinţă  de cauză. Primarul subliniază că se vor  distribui 

câte un exemplar fiecărui crescător important  de animale. Preşedintele de şedinţă 

constată că nu sunt intervenţii şi se supune la  vot.  Cu  9 voturi, în unanimitate,  se 

aprobă  Hotărârea  nr. 36  privind aprobarea Regulamentului   cu  privire  la  

organizarea păşunatului  si exploatarea  pajiştilor si a păşunilor pe  teritoriul  

administrativ   al comunei ŞTIUCA. 
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Punctul  3 al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind aprobarea redistribuirii  

unor  ajutoare  alimentare.  

Domnul primar, Vasile Bejera,  prezintă  referatul şi proiectul de hotărâre 

privind  redistribuirea   unor  ajutoare  alimentare. Domnii consilieri   apreciază  că în 

general s-au distribuit  bine aceste ajutoare  dar  mai sunt  persoane  care  ar  mai 

trebui  ajutate.  Preşedintele  de şedinţă constată că nu sunt intervenţii şi se supune la  

vot.  Cu  9  voturi, în unanimitate,  se aprobă  Hotărârea  nr. 37 privind aprobarea 

redistribuirii  unor  ajutoare  alimentare.  

 

 

Punctul  discuţii, interpelări  din partea  domnilor  consilieri locali : 

-  Domnul consilier  Benzar  Nicolae  prezintă  faptul  avem  un  copil  foarte  

talentat, cu 14 diplome,   la  practicarea „judo”-ului, în persoana  micuţului  Dziţac  

Ioan  din Ştiuca  şi  solicită consiliului local  să îl susţinem cu un mic ajutor financiar. 

Domnul  primar promite că  se va ocupa  ca în viitor să îl ajute  pe acest  elev.  

- Domnul consilier  Braşoveanu Ionuţ  :  taxa la  apa consumată s-a scumpit  

foarte  mult.  Domnul  primar a  fost la adunarea generală  a acţionarilor chiar luna 

trecută   şi  a primit  asigurări  din partea SC AQUATIM  că  nu va mai majora tarifele 

pe o perioadă de 2-3 ani. Arată că ADID Apa –Canal  are proiecte de finanţare în 

derulare şi pentru anul  viitor sunt  alocate sume  mari de bani europeni pentru 

modernizarea sistemelor  de alimentare  cu apă. Nu  este  posibilă  ieşirea  din această 

asociaţie pentru  a fi  livrată apă de calitate  cetăţenilor  comunei Ştiuca. 

Întrucât alte întrebări, interpelări şi probleme de analizat nu mai sunt iar 

punctele înscrise pe ordinea de zi au fost epuizate, cu permisiunea domnilor consilieri, 

domnul  preşedinte de şedinţă  declară închise lucrările şedinţei consiliului local. 

 Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 

 

 

 

 

Preşedinte de şedinţă,                                   Întocmit, 

                                    consilier                                   Secretar, 

                      Miloş  Jim - Tores                                  Marian  Dincă 


